
 

 
ENG: Qvalda tools are preferred by an expert, who values the power 
indicators, ergonomics and reliability. The ever-growing variety in choise of 
models meets the needs of most consumers. The tools are unique and 
universal, suitable for many different works. Qvalda tools are for both - the 
professional, and the selective user, who values quality and reliability, and is 
rational and calculating. Qvalda tools have certificates and are in 
accordance with all the standards set in European Union, Russia and Turkey. 
We are looking for distributors. 
 

RUS: Инструменты Qvalda предпочитает опытный человек, для которого 
важны показатели мощности, эргономичность и надежность. Постоянно 
расширяющийся выбор инструментов отвечает потребностям большей 
части потребителей. Инструменты уникальны и подходят при любой 
работе. 
Инструменты Qvalda предназначены профессианалу и требовательному 
потребителю, которые ценят качество и надежность. 
Инструменты Qvalda имеют сертификаты и отвечают всем стандартам 
Европейского Союза , Poccии и Турции.  Мы ищем дистрибьюторов 
 

TUR: Qvalda aletleri güç göstergelerini, ergonomikliği ve güvenirliği 
önemseyen uzmanlar tarafından tercih edilmektedir. Model seçiminde 
sürekli artan çeşitlilik çoğu müşterinin isteklerini karşılamaktadır. Aletler 
benzersiz, evrensel ve birçok farklı işe uygundur. 
Qvalda aletleri Qvalda aletleri kalite ve güvenilirliğe önem veren, akıllı, 
ihtiyatlı hem profesyonel hem seçici de seçici olan kullanıcılar içindir. 
Qvalda aletleri lisanslıdır ve Avrupa Birliği, Rusya ve Türkiye’deki 
standartlara uygundur. 
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